

ICEBM 2018

2018 9th International Conference on Economics, Business and Management

Zhuhai, China
December 18-20, 2018
www.icebm.org



2018 9th International Conference on Economics, Business and Management (ICEBM 2018), will be held in Zhuhai, China during December 18-20, 2018. We welcome studies in the fields of economics, business and branches of management. The aim of the conference is to gather leading academicians, policy makers, independent scholars and researchers to share their knowledge, new ideas as well as to discuss future development in these fields. An additional goal of the ICEBM 2018 is to offer an opportunity for young researchers, academicians and practitioners with multidisciplinary interests to meet and interact with members inside and outside their own particular disciplines

2018年第九届经济，商务与管理国际会议将于2018年12月18-20日在中国珠海举行。二十一世纪的全球经济深刻地改变了经济，社会和政治格局。本世纪是信息通信技术革命的现场，加强了跨境资本流动的经济一体化，社会环境日新月异。因此，我们欢迎在经济，商业和管理分支领域的院士，决策者，独立学者和研究人员前来分享他们的知识，新观点，并讨论这些领域的未来发展。ICEBM 2018的另外一个目标是为有着多学科兴趣的年轻研究人员，学者和从业人员提供一个机会，与其内部和外部的成员见面并与其交流。

Publication/出版支持

Submissions will be reviewed by the conference committees and journal editorial board, and accepted papers will be published in International Journal of Economics, Business and Management (JOEBM), which will be indexed by DOAJ, Engineering & Technology Library, Electronic Journals Library, Ulrich's Periodicals Directory, MESLibrary, Google Scholar, Crossref, and ProQuest, etc.

Important Dates/重要日期

Submission Deadline: August 20, 2018
投稿截止日期：2018年8月20日
Notification Deadline: September 10, 2018
录用通知日期：2018年9月10日
Registration Deadline: September 30, 2018
注册截止日期：2018年9月30日
Conference Dates: December 18-20, 2018
会议日期：2018年12月18-20日

Topics/主题

Accounting	会计
Advertising Management	广告管理
Business & Economics	商业与经济学
Corporate Finance and Governance	企业财务和管理
Corporate Governance	公司治理
Cost Management	成本管理
Human Resource	人力资源
Labor Economics	劳动经济学
Supply Chain Management	供应链管理

Contact us/联系方式

Conference Secretary: Zeke R. B. Zhou
Telephone: +86-28-86528478 (China)
+852-3500-0005 (Hong Kong)
+1-313-263-4817 (USA)
E-mail: icebm@iedrc.org



www.icebm.org